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Elevråd Hidinge skola 
Närvarande:  5 elever + rektor 

 

Föregående protokoll:  
Första mötet, vi har inget föregående protokoll.  

 

Rapport från klassråd: 
4F går igenom listan och håller med om det mesta. Viktigt med att alla ska vara rädda om 
skolans ägodelar.  
En del ville cykla på grusplanen på rasterna.  
Mattor så att alla kan gå med skor istället för att ta av sig i hallen.  
Vi vill att snöbollskastning ska vara tillåtet i vissa områden.  
5E – Vi tycker att man ska få ta med bollar eftersom det inte finns bollar att spela med och 
ofta är det dålig luft.  
Vi föreslår också en stor matta mellan Entré och skoställ så alla kan gå emellan med skor.  
Ett område för snökastning där vi har tvång på skyddsglasögon eller skidglasögon.  
5F - Många har tuggummi i skolan så det borde vara tillåtet. Fler och nya skoskydd. De som 
finns är trasiga och tar snabbt slut.  
Vi vill ha sittdynor i klassrummet.  
Fler lekställningar kommer att byggas när  
Vi tycker att alla från åk 4 ska få en dator.  
köp in riktiga bollar av bättre kvalité.  
Utomhuspingisbord.  

 
6E – Tuggummi borde vi få tugga på för det är skönt tycker många. 
Vi vill kunna cykla på grusplanen på rasten på för att inte krocka.  
Särskild plats för snöbollskastning.  

- Ledningsgruppen diskuterar ordningsreglerna och återkommer med vilka förändringar 
som är möjliga.  

- Rektor ser över om vi kan köpa in fler och bättre bollar samt pump till bollarna.  

 

 

 

 

 



 

 

Rektor informerar:  
Några av eleverna i åk 6 vill måla egna kingrutor på skolgården. Personal kollar upp 
möjligheten. 

 

Till nästa gång: Kom gärna med förslag till elevrådet om andra lekar och spel som går att 
måla upp på marken, exempelvis Hoppa hage.   
 

 


